



- Närvarande:** Viktor, Manja, Elin, Nastasha, Mikael, Tomas, Karin, Niklas, Tony, Karl, Malin
- Ekonomi:** Spelaravgifter har betalats in till sektionen. Avvikelse från budgeterat belopp är att inga spelaravgifter kommer in från P08 då laget avvecklats samt inte heller från P15 då de inte fick anmäla sig till seriespel i år. Sedan tidigare var också bestämt att använda kompensationsstödet till att inte begära in laginsatser. Bidrag från huvudstyrelsen betalas ut när samtliga registerutdrag från polisen har inkommit.
- Sektionen:** Ordförande saknas fortfarande.
- Ungdom:** Team 16 och 17 har ojämn fördelning mellan flickor och pojkar. Ett förslag är att slå ihop lagen och bilda F16/17 och P16/17. Niklas slutar som tränare för P09/10 då han inte längre har något aktivt barn i laget. Två personer från F09 har provat att spela i F10-13 men ålderskillnaden blev för stor. Kanske kan de prova att spela med P09/10 istället?
- Elin tipsar om UNT-cupen och Parkcupen, två roliga cuper på hemmaplan som är perfekta att starta med!
- Domare:** Det har fungerat väl med att tillsätta domare till vårens matcher. Alla matcher för hösten är inte satta än (väntar på lottningen). Just nu är det åtta personer som dömer, inga nya domare hittills. En domarutbildning kommer genomföras i augusti.
- Nytt! Karl upplever att domarna tycker att det blir för många som ringer dem gällande matcherna. Ny rutin blir därför att domaransvarig för laget skickar ett sms till aktuell domare 1-2 dgr innan match. Be domaren svara ok, för att bekräfta att allt är ok inför matchen. Telefonnummer till lagets domaransvariga ska också ges till domarna.
- Utbildning:** Det är många som svarat på Mikael's utskick om C-tränarutbildning efter sommaren. Förhoppningsvis tillräckligt många för att Fotbollförbundet ska vara intresserade att arrangera en utbildning på plats i Rasbo. Mer information kommer i ledargruppen.
- Träningsstider:** Träningsstider för hösten kommer att skickas ut så snart de är tillgängliga. Det blir lite förändringar på IP, t.ex. kommer som planerat Team11 och F10-13 byta träningsdag med varandra.
- Material:** Ska eget material hämtas ut från Intersport ska det göras via Intersport Team. Tänk på att de inte har samma öppettider som affären.
- Kiosk:** Det har rullat på bra! Det har kommit önskemål om vegetariska alternativ och Nastasha ser över vad som skulle kunna erbjudas.

- Foto: Det blev en hel del förseningar och dessutom mycket regn under dag två. Det innebar att två lag, Team11 och Herrlaget, inte fotades. Team11 fotas en annan dag medan Herrlaget väljer att stå över. Fortsättningsvis bör tiden för varje lag utökas till 45 minuter och fototillfället vara i tre dagar istället för två.
- Fotbollens dag: Kunde äntligen genomföras igen och det blev en lyckad dag! Arrangerades av P09/10.
- Fotbollsskolan: Blev lyckade dagar med 53 barn anmälda och fint väder. Var lite svårt att få föräldrar att ställa upp i planeringsarbetet, mestadels ledarna som drog lasset. Troligtvis vill Team11 arrangera fotbollens dag även nästa år. Lite funderingar kring vilken vecka som är den bästa, precis efter skolavslutningen eller precis innan skolstarten.
- Sommarfotboll: Planeras till fyra tillfällen med start den 6 juli. Utskick görs i ledargruppen. Jättebra om flera ledare kan turas om att vara på plats.
- Rasbo IP: Klippning av planerna sköts inte av Imera som tanken var från början. Det görs för närvarande endast av plankommittén.
- Fotbollssektionen godkänner plankommitténs förslag på att köpa in jord mm för att få ordning på planerna. Kostnaden beräknas till 18 tkr + moms och frakt. HS är tillfrågade och de tycker att sektionen ska stå för kostnaden (om möjligt). Plankommittén har planerat för arbetsdagar 1-3 juli. Då ska planerna förbättras, parkeringsytan sladdas mm.
- A-planen och den närmaste 5-mannaplanen måste vila under sommaruppehållet.
- Fotbollssektionen vill inte att en låst bom sätts upp vid infarten till parkeringen (som HS föreslagit), det skulle skapa för mycket problem. Ett förslag är att istället sätta upp plank på plintar, för att förhindra att bilar sladdar på parkeringen. I samband med att parkeringen iordningsställs bör man även se över "genvägen" till parkeringen.
- Från HS: Ingen ny åkgräsklippare köps in för tillfället. Nya bokhyllor är beställda till klubbhuset och håller på att byggas ihop. Eventuellt kommer en ny container beställas.
- Lärgruppen, där Elin och Karin är sektionens representanter, har haft möte. Nu ska förslag på hur IP kan göras mer attraktivt samlas in från ledare, spelare, domare m.fl. *"Lärgruppen är en verksamhetsform inom folkbildningen som används när en förening eller ett lag vill lära något nytt och utvecklas tillsammans. En lärgrupp är en mindre grupp med människor som regelbundet träffas för att tillsammans samtala kring ett visst ämne/SISU"*
- Övrigt: Vid extra aktiviteter, som t.ex. fotbollens dag och fotbollsskolan behöver extra tömning av soptunnorna beställas. Lägg gärna in den informationen i eventuella lathundar så det inte glöms bort.
- Ett nytt försök borde göras för att få in en annons i Ristaren.
- Nästa möte: Efter skolstarten i augusti!